
 

 

          VRAAG 2 

Gemeenteraad Mechelen                                                                                                          Indiening  vraag 

 

Voor de gemeenteraad van 26/06/2018 

Indiener : Hans Keldermans  

 

Toelichting : 
 
Tijdens de gemeenteraad van april 2017 stelde ik de vraag of het mogelijk was om de 

ophaalfrequentie voor de “roze vuilniszak” te verhogen. 

De voornaamste redenen waren  o.a. problemen met hygiëne en opbergruimte voor iedereen maar  

vooral voor oudere en kansarme, krap behuisde  Mechelaars . 

Het bestuur gaf een negatief  antwoord en wou niet in gaan op mijn vraag. 

Via de media konden we onlangs vernemen dat het stadsbestuur van Lier wel genoeg redenen zag 

om de  ophaalfrequentie terug te brengen tot éénmaal om de vier weken. 

In Mechelen is dit nog steeds éénmaal om de zes weken. 

Zijn de  geesten in het Mechelse bestuur na een jaar voldoende gerijpt om het voorbeeld van Lier te 

volgen? 

 

Vraag : 

Is het stadsbestuur alsnog  bereid om te streven naar een hogere ophaalfrequentie voor de roze 

vuilniszakken? 

 

Hans Keldermans       


